
Inleiding 

Noord-Holland, Utrecht en Flevoland hoeven niet te fuseren tot een superprovincie. Het plan van 
minister Plasterk is afgeschoten. Fusies van gemeenten leiden niet tot meer efficiency, blijft uit 
onderzoek van de Universiteit van Groningen. Gefuseerde gemeenten geven niet minder geld uit en 
hebben geen enkel positief effect op de dienstverlening aldus hoogleraar economie Maarten Allers. 
Deze coalitie heeft net als de vorige, ingezet op een zelfstandig Staphorst. Groot is niet altijd beter en 
goedkoper heeft het CDA vaker gezegd. Het lijkt erop dat we van verschillende kanten bijval krijgen 
en nog jarenlang over een kadernota in de gemeenteraad van Staphorst kunnen discussieren.  

In de aanloop naar de behandeling van deze kadernota was er discussie over het wel of niet 
behandelen ervan. Dit omdat er juist verkiezingen zijn geweest en een coalitieakkoord is gesloten 
waarin de kaders eigenlijk al gesteld zijn. Vier jaar geleden hebben we geen kadernota behandeld, 
maar volgens onze verordening horen we dat wel te doen. We kunnen eventueel deze verordening 
aanpassen en zeggen dat in verkiezingsjaren het aanbieden van een kadernota geen verplichting is. 
Maar daar zal altijd discussie over blijven, de coalitiepartijen zullen zeggen dat het juist gesloten 
coalitieakkoord een soort van kadernota is en dat is in feite ook zo. Maar oppositiepartijen zullen 
meer geneigd zijn wel een kadernota te behandelen. Meningen van fracties hierover kunnen nu dan 
ook anders zijn als vier jaar geleden of over vier jaar. We moeten het er nog maar eens over hebben, 
ik kom daar straks op terug.  

Naast de kadernota hebben we ook een collegeprogramma ontvangen. Een uitwerking van het 
coalitieakkoord met daarin een planning en de namen van de verantwoordelijke bestuurders en 
ambtenaren per onderwerp. De meeste onderwerpen zijn geagendeerd voor de eerste helf van deze 
raadsperiode, een aantal wat later. Het is ook een programma voor vier jaar, maar om iets in het 
laatste jaar te programmeren vinden we niet verstandig. Uitlopen kan dan niet meer.  Wij willen het 
college bedanken voor dit programma en zullen het  document vooral gebruiken voor onze 
controlerende rol als raadsfractie.   

Onze kaders hebben we voor de verkiezingen opgenomen in ons verkiezingsprogramma en een deel 
daarvan is verwerkt in het coalitieakkoord. Zo kort na het presenteren van een coalitieakkoord is het 
onverstandig allerlei nieuwe wensen als kader aan het college mee te geven. Daarom concentreren 
we ons op enkele onderdelen uit de kadernota.  Dat zal  naar mate de bestuursperiode vordert, 
anders zijn.   


